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College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente ’s-Hertogenbosch 

Postbus 12345 

5200 GZ  ‘s-Hertogenbosch      ’s-Hertogenbosch, mei 2016 

 

Betreft:  Schriftelijke vragen conform art. 33, RvO: Voortgang uitbreiding Fletcher Hotel 

Geacht college,  

Sinds september 2014 is het voormalige Mercurehotel langs de A2 is Rosmalen in handen van 

Fletcher Hotels. Vorig jaar gaf de eigenaar van het hotel in verschillende media aan dat er 

uitbreidingsplannen zijn en dat Fletcher Hotels daarover in gesprek is met de gemeente ’s-

Hertogenbosch. 

Sindsdien is het stil rond de uitbreidingsplannen. In september 2015 heeft de gemeenteraad de 

kaders voor hotel en particuliere logiesaccomodaties vastgesteld. Op basis van een onderzoek van 

LAGroup is toen besloten dat er ruimte is om het aantal hotelkamers uit te breiden.  

Een uitbreiding van het aantal hotelkamers draagt voor de Bossche VVD bij aan de mogelijkheden 

voor meerdaags toerisme in en om onze gemeente. Ondernemers die uit willen breiden moeten 

volgens de Bossche VVD daar ook de ruimte voor krijgen. Ook in de hotelmarkt, waar het lastig blijkt 

om nieuwe ketens naar onze gemeente te halen, zoals we al jaren zien in het Paleiskwartier.  

De Bossche VVD wil dat de gemeente ruimte geeft aan Fletcher Hotels om uit te breiden en komt 

daarom tot de volgende vragen. 

1. Wat is de status van de contacten tussen Fletcher Hotels en de gemeente met betrekking tot 

de uitbreiding van het aantal kamers? 

2. Is het college bereid om de aanvraag voor de vergunningen snel af te handelen zodat de 

ondernemer vooruit kan?  

In afwachting van uw antwoord, 

Robert Janssen     

 


